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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Helder Helmond is zeer onaangenaam verrast om vandaag op de eerste sterfdag van ’t Speelhuis te moeten 
lezen dat wethouder van den Heuvel stelt dat de kans op een permanent nieuw theater heel klein is. 
Wederom loopt de wethouder daarmee vooruit op de politieke discussie die nog moet volgen! En wederom 
moeten we dit weer vernemen via de media! Over communicatie gesproken....  
 
En dan blijkt als klap op de vuurpijl dat de verzekeringspenningen niet toereikend zijn! Daarmee wordt 
bevestigd wat Helder Helmond zich al direct na de brand afvroeg: we waren onderverzekerd! Terwijl in de 
vergadering van 6 maart jl. nog werd gesteld dat we zelfs tegen onderverzekering verzekerd waren! Want, 
zoals wij ook al in genoemde vergadering van 6 maart aangaven, als we wèl goed verzekerd waren dan 
konden we – zelfs rekening houdend met de huidige eisen – ’t Speelhuis zonder één extra cent bij te leggen 
herbouwen. En wat Helder Helmond betreft doen we dat ook, los van het feit of we er wel of geen theater in 
onderbrengen. Wij eisen dan ook nogmaals duidelijke uitleg over de verzekering van ‘t Speelhuis, en de 
gelden die daarbij uitgekeerd zullen gaan worden. Volledige sloop zou meer verzekeringsgelden opleveren 
als partiële sloop, en daarom werd tot volledige sloop besloten. Maar naar nu blijkt, is zelfs dan de 
verzekerde waarde niet toereikend! 
 ’t Speelhuis was HET icoon van Helmond! Maar herbouw zal helaas wel niet gebeuren. En om dan ook 
maar als Helder Helmond vooruit te lopen op de aanstaande discussie doen we meteen een serieuze 
suggestie. Voor de door de wethouder genoemde 11 á 12 miljoen moeten we midden 2014 de dan 
leegkomende City-sporthal om kunnen bouwen tot multifunctioneel evenementen-gebouw. Waar – 
vergelijkbaar met Genk en Heerlen – in ieder geval een vlakke vloertheaterzaal komt met in/uit-schuifbare 
tribune. En dat verder o.a. te gebruiken is voor b.v. beurzen en tentoonstellingen. Daarmee kan tevens de 
bestaande parkeergarage behouden blijven. We vertrouwen erop dat u ons idee serieus zult onderzoeken 
en wachten uw beantwoording met betrekking tot de verzekering af. 
Met heldere groeten, 
 
Michael Rieter, fractievoorzitter Helder Helmond. 
 
 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 
’t Speelhuis was adequaat verzekerd, zowel het gebouw als de inrichting en inventaris. Het 
gebouw/installaties waren verzekerd op basis van herbouwwaarde. De inventaris was verzekerd op basis 
van nieuwwaarde. In de praktijk betekent dit dat ’t Speelhuis in exact dezelfde omvang (situatie 29-12-2011) 
voor de verzekerde herbouwwaarde zou kunnen worden herbouwd. Verzekeren geschiedt op basis van het 
indemniteitsbeginsel: er wordt nooit meer uitgekeerd dan de werkelijk geleden schade. Van 
onderverzekering is dan ook geen sprake. 
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Zoals in onze raadsinformatiebrief van 18 december aangekondigd, verwachten wij u op korte termijn een 
rapportage te kunnen sturen over de vorderingen in het proces om te komen tot een permanent theater. 
Inzet van die rapportage is om invulling te geven aan de toezegging om de raad vroegtijdig te betrekken bij 
de gedachtevorming over het nieuwe theater. In de rapportage betrekken we onder andere de verschillende 
zaalconcepten, de eerste resultaten van het locatie-onderzoek en de mogelijkheden voor multifunctionele 
inzet van de voorzieningen.  
 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel A.A.M. Marneffe RA 
 


